
Een advocaat heeft een duidelijke stap gezet naar een unieke rechtszaak. Vasco Groeneveld, 
werkzaam bij Plasman advocaten in Amsterdam, heeft een aanklacht ingediend tegen een aantal 
bewindslieden naar aanleiding van de toeslagenwetaffaire.  
Het gaat hier om een artikel 12 procedure om het Openbaar ministere te dwingen de Belastingdienst 
strafrechtelijk te vervolgen. Daarnaast heeft hij namens de slachtoffers aangifte gedaan tegen vijf 
bewindslieden wegens een ambtsmisdrijf (grote nalatigheid) te weten: Wobke Hoekstra (lijstrekker 
CDA), Menno Snel (van D66, heeft om dit dossier zijn ontslag aangeboden) Tamara van Ark en Eric 
Wiebes (alle twee VVD. De eerste zit nog in de politiek de tweede is om dit dossier opgestapt) en 
Lodewijk Asscher (PvdA en komt stras niet meer terug als kamerlid) en een aanvullende aangifte 
tegen Mark Rutte, onze Minister President. Een zwaardere aanklacht. De advocaat gaat er van uit dat 
Rutte bewust de handhaving heeft door alten gaan ondanks de kennis dat er veel zaken fout gingen, 
ook heeft Rutte noch een van de betrokkenen bewindslieden de Kamer volledig en op tijd 
geïnformeerd. Persoonlijk denk ik dat dit een goede zaak is al was het maar om duidelijk te maken 
dat niet alles kan. Er zijn grenzen aan wat wel en niet kan in een samenleving en de wet is er voor 
iedereen. Iedereen moet hier in dit land dezelfde bescherming krijgen en de wet voorziet daar in. 
Iedereen is in dit land dan ook onschuldig tot het tegendeel bewezen is, al draait de overheid deze 
bewijslast regelmatig om. Het is voor hen makkelijker dat de burger zijn onschuld bewijst dan dat zij 
de schuld bewijzen vinden zij. En deze manier van denken is in het hele overheidsapparaat 
doorgedrongen. Tot zelfs de BOA’s op straat. 
 
Het is een goede zaak om goed te kijken naar het gedrag en de werkwijze van de overheid. 
Bewindslieden moeten een bepaalde integriteit uitstralen naast een bepaalde autoriteit. Niet alles 
weg lachen en collega’s laten vallen zonder zelf verantwoordelijkheid te nemen. En zeker in een 
periode van crisis is er behoefde aan een leider die zelf beslissingen kan nemen maar deze ook goed 
afweegt tegen de wet en kijkt naar de redelijkheid van zijn beslissingen. 
 
Maar als we de bovenstaande bewindslieden gaan aanpakken dan kunnen we ook eens kijken naar 
de andere bewindslieden die de wet niet zo heel erg serieus nemen. Ik doel natuurlijk op onze 
minister van Justitie Ferdinand Grapperhaus. Waarom Grapperhaus. Omdat de man zich profileert als 
een hardcore rechtschapen man die de wet ziet als de belangrijkste richtlijn, naast de bijbel natuurlijk 
het blijft wel CDA. De belangrijkste reden is dat hij boeren heeft opgeroepen het recht maar in eigen 
hand te nemen. En dat is op zich al verboden. En een oud advocaat en minister van Justitie moet toch 
weten dat voor eigen rechter spelen verboden is en oproepen om de wet te overtreden eveneens 
een wetsovertreding is. 
 
Daarnaast heeft hij natuurlijk op zijn eigen bruiloft alle corona regels verbroken, ieder ander vond hij 
een asociale egoïst die hard aan gepakt moest worden. aar in zijn geval is een excuus aanbieden 
meer dan voldoende. Voor het oproepen van voor eigen rechter spelen werkte het immers ook. 
 
Daarnaast vind Grapperhaus zoals de rest van het CDA dat dieren activisten terroristen zijn. Ze 
hebben namelijk en andere mening over dierenleven dan de gemiddelde CDA’er die zichzelf ziet als 
de baas over de schepping die dus alles mogen doen met dieren die zij willen. Ook LGBT’ers extra 
bescherming bieden vindt hij maar onzin. Er is immers al een wet die discriminatie verbiedt, en dat 
laatste klopt ook helemaal, maar alles dat niet hetero is wordt door het CDA als vreemd en afwijkend 
gezien. Er is een poging gedaan al in 2017 om een regenboog coalitie te creëren om LGBT’ers extra 
bescherming te geven tegen alle vormen van discriminatie. Het CDA heef deze verklaring niet 
ondertekend, inmiddels wel, en dat kwam mede door Grapperhaus, het niet ondertekenen bedoel ik. 
Maar ook daar zal hij zijn politieke carrière wel mee veilig spelen door een slap excuus aan te bieden, 
ondertussen denkend “wat een dom volk dat ze er weer intrappen” 
 
En zo komen we bij Mark Rutte sterkste wapen, slap excuses aan bieden. Natuurlijk is hij de koning 
van de slappe excuses maar hij vormt om zich heem een groep mensen die daar ook zeer bedreven in 



zijn. De enkeling die iets stoms doet of ergens de wet overtreed, al was het maar de wet van het 
fatsoen, en laat blijken toch over een geweten te beschikken en niet goed te zijn in excuses aan 
bieden laat hij dan ook genadeloos vallen. Een echte leider met als hoogstandje het ontslag 
aanbieden van zijn kabinet over een affaire die al geruime tijd speelt en waarvan de betrokken 
bewindvoerders, hijzelf inclusief, al lang van op de hoogte waren en waarbij de levens van vele, soms 
zelf definitief, veranderd zijn. Een ontslag met als enig doel, lijkt wel, om zichzelf uit de wind te 
houden en de focus te leggen op de komende verkiezingen. Geen ingrijpende beslissingen meer 
nemen. De energie transitie, aardbevingen in Groningen, afwikkeling Belasting blunders om maar 
een paar problemen te noemen waar dit kabinet al te weinig in heeft gedaan en nu helemaal niets 
meer doet omdat de dossiers te ingrijpend zijn, maar een avondklok instellen en verlengen zonder 
dat er maar een greintje bewijs is van het gewenste effect dat is minder ingrijpend. 
Even een aantal dossier nalopen. 
 
De aanpak van de aardgasschade in Groningen wordt niet of nauwelijks aangepakt. De processen zijn 
zo traag en ingewikkeld en de belanghebbende en veroorzakers van de aardbevingen zitten in de 
commissies die de schade moeten beoordelen en dus moeten zorgen voor herstel. In het vorige 
kabinet ging dat al zo traag als dikke stront door een gieter en in het huidige, nu demissionair kabinet 
zelfs nog trager. De gaskraan is behoorlijk dicht gegaan, al gaan we straks nog wel minimaal twee 
gasgestookte energiecentrales bouwen. We kopen nu gas van Rusland en laten daardoor Poetin erg 
veel macht krijgen in Europa. Geen kritiek geven over de politieke situatie aldaar want dan gaat de 
gaskraan dicht. Noorwegen en Canada zijn ook gasleveranciers, misschien een optie om daar eens 
mee te praten. Ieder huidhouden moet straks helemaal van het gas afzijn. De kosten voor het 
ombouwen van gas naar elektra komt natuurlijk volledig op rekening van de huis eigenaar.  Zolang 
wij geen goed alternatief hebben voor onze toenemende energie behoefte is gas echt het beste 
alternatief. 
 
De energie transitie. We moeten meer groene stroom produceren in de wereld. En eigenlijk is daar 
bijna iedereen wel van doordrongen, op het FvD na. Maar wij wekken nog steeds te weinig groene 
stroom op. En een windmolenpark waardoor een plaats als Alkmaar van groene stroom voorzien kan 
worden wordt exclusie gebruikt voor Google, voor 1 bedrijf dus. En een ander bedrijf koopt hier 
groene stroom om de CO2 uitstoot te compenseren. Natuurlijk wij hebben voldoende groene 
stroom, dit is sarcastisch bedoelt, geld gaat weer voor verstand.  Windmolen parken, zelfs in de 
Noordzee kunnen op heel veel weertand rekenen. Soms terecht en soms volledig onterecht. 
 
CO2 uitstoot. Er wordt nog steeds te weinig gedaan om de uitstoot van CO2 te verminderen. Beren 
worden amper aangepakt uit angst voor weer een boerenprotest en bezetting. Want wie de grootste 
voertuigen heeft krijgt gelijk. Maar dat door het doorschuiven van verantwoordelijkheden naar een 
volgende kabinet, en Rutte is daar helaas niet de uitvinder van, worden sommige dossier steedse 
groter en groter en daardoor moeilijker te behandelen. Verlaging van de uitstoot heeft 
consequenties die blijven doorwerken door de hele maatschappij. We hebben meer dan alleen maar 
de beren te beschermen. Er moeten huizen gebouwd worden om de enorme woningnood aan te 
pakken. Er zijn nu net zoveel woningen nodig als vlak na de oorlog.  
 
Woningnood. Er is om de woningmarkt weer in beweging te krijgen bedacht dat de 
overdrachtsbelasting naar 2% mest gaan. Op deze manier wilde de regering mensen met een wat 
hoger inkomen uit de huurhuizen lokken naar een koophuis. De 2% regeling geldt trouwens voor elk 
huis dat jij koopt. Dus of jij nu jouw eerste huis koopt of jouw vijfhonderdste de overdrachtsbelasting 
blijft 2%. Dus op de woningmarkt moet de starter nu concurreren met de belegger. Maar onze 
regering maakt ok reclame om de buitenlandse belegger te interesseren in Nederlandse woningen. 
Weer een concurrent voor de starter. Al deze beleggers en starter op een markt waar een gering 
aanbod is doen de prijzen om drijven. Iedereen biedt over. En door de CO2 crisis worden er te weinig 
woningen bijgebouwd. 



Er is behoorlijk bezuinigd op de geestelijke gezondheidszorg en de zorgtaken zijn uiteindelijk bij de 
gemeentes terecht gekomen. Die er geen ervaring mee hebben en vaak ook niet de mankracht. Er 
komen steeds meer en meer verwarde mensen op straat die uiteindelijk door de politie opgevangen 
worden, al dan niet na het veroorzaken van overlast. 
 
De sociale advocatuur heeft al jaren achtereen minder geld gekregen waardoor deze sector dreigt te 
verdwijnen. Mensen met een kleine beurs kunnen dan wel gelijk hebben volgens de wet maar 
kunnen het niet betalen om het te krijgen. Een mooie regeling om het volk uit de rechtszaak te 
houden. 
 
Buurthuizen merken dat de geldkraan dicht gaat en zijn door de corona maatregelen alweer geruime 
tijd dicht. Ook de sportscholen zijn gesloten. Een avondje uit niet meer mogelijk Niet verwonderlijk 
dat mensen hun energie niet kwijt kunnen. Onze regering neemt beslissingen die grondwettelijk niet 
mogen, ingrijpende beslissingen die volgens hun eigen corona wetje niet mogen. De Tweede en 
Eerste Kamer worden terzijde geschoven. En dan vinden de verantwoordelijke bewindslieden het 
vreemd dat er mensen in opstand komen. 
 
Maar nu wel een wetdoordrukken die de rechtbanken opdraagt om zwaarder te straffen en geen 
taakstraf meer op te leggen. Als of de regering gemachtigd is om dit van de rechtspraak te eisen om 
ander straffen op te leggen. Waar dacht de Tweede Kamer aan? Ik snap best de verontwaardiging, 
die heb ik ook als sik plunderaars zie en relschoppers, maar we hebben wetten en we laten 
rechtbanken straffen opleggen. 
 
Gelukkig slaapt onze regering vrolijk verder en doen zij alles lachend af. Doorschuiven naar een 
volgende regering. Zo ver doorschuiven dat straks een ander dan de VVD de rotzooi mag opruimen. 
 
 
 
 
 
 
 


